
know. 

14. M:. How many new words have you learned today? 

W: I've learned 23 words, but I can only remember six now. 

听力答案： 15. M: Why don't you make some word cards? It's helpful. 

1-衣 ACBCA 6-10.AABCB 11-15. ACBBC 	16-20.BCABB W: But it's boring. Do you have any other interesting ways? 

2 1-25 BDACC 26-30 CUDAB 3 1DCDBC 36DCABD -35 	-40 第四节 听下面独白，独白后有几个小题，从题中所给的 A、B、C三个选项中 

41 -45 ACDBD 46-50 UFFT 5 1AADBB 	56 -55 	-6OBCBAC 选出最佳选项。（独白听两遍）（共 5 小题，侮小题 1.5 分，满分 7.5 分） 

引-65 CEAGB The Mid-Autumn Festival usually comes iii Septeipber or October. And people can 

66. wisely 67. third 	68. kindness 	69. lying 	70. impolite 侧oy a one-day holiday. On that day people eat mooncakes. The mooncake is round. It 

71. parking lot 72. lifelong dream 73. body language(s) looks like the moon. There are many different kinds of mooncakes. Some have eggs in 

74. pardon me 75. share with them, and some have meat or chocolate. At night, families often stay outside near their 

houses to celebrate the festival. They enjoy the full moon and eat the mooncakes. Mmm! 

How delicious the mooncakes are! 

听力材料： 

第一节 听下面 5 个句子，从题中所给的 A、B、C 三个选项中选出与所听 

句子内容相关的图画。（每个句子听两遍）（共 5 小题，每小题 1.5 分，满分 7.5 

分） 
I. Listen! Bruce is reading English aloud. 

2. Our English teacher, Mrs. Wang .is very patient wi山 us. 

3。丁he woman over there is Mrs. Smith. She is from the US 

4. My parents always ask me to go home during Christmas. 

5. Go along this street and turn left. You'll see the hospital 

第二节 听下面 5 个句子，从题中所给的 A、B、C三个选项中选 l：卜｛与所听 

句子内容相符的答语。（每个句子听两遍）（共 5 小题，每小题 1.5 分，满分 7.5 

分） 

6. How do you study Chinese, Pierre? 

7. Excuse me. could you tell me the way to the supermarket? 

8. 1 can't follow you. Could you speak more clearly? 

9. Who has won a prize? 

10. It's very kind of you to help me with my wnting. 

第三节 听下面 5 段对话，每段对话后有一个小题，从题中所给的 A、B、C 

三个选项中选出最佳选项。（每段对话听两遍）（共 5 小题，甸小题 1.5 分，满分 

7.5 分） 

I]. W: I'm glad the National Day Holiday is coming 

M: Me, too. I am flying to B可ing with my parents. 

12.M:Mom. 1 want dumplings or noodles for dinner. 

w:Today is the Laba Festival. We should eat Laba porridge 

13. M: Excuse me. Could you tell me howl can get to the post office? 

W: Sorry, I don't know, either. I'm new here. You can ask the old man. He may 
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